
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer DOC-23-632898 

Zaaknummer Z-22-434445 

Naam commissielid T. Beerepoot 

Fractie VVD 

Onderwerp Commissievragen VVD raadscie. 12-1 agendapunt 7.3 

Vaststellen Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan (GVVP) 

Datum waarop de vraag is gesteld 9 januari 2023 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Op 4 januari jl. heeft A. Meester van onze fractie een vraag gesteld over de komborden 

in Zwaagdijk Oost en Hauwert in de Tuinstraat. 

Zou deze raadsvraag naar de commissievragen overgeheveld kunnen worden zodat hij 

voor de commissievergadering van donderdag 12 januari a.s. beantwoord wordt? 

antwoord  Nee, deze vragen komen niet voort uit het GVVP. Deze vragen zullen als raadsvragen 

worden behandeld. 

2. In het GVVP kunnen wij lezen dat onder het motto “voorkomen is beter dan genezen” er 

een verschuiving van een reactieve naar een proactieve benadering plaats vindt. 

Waarom is er dan in Medemblik voor een reactieve benadering gekozen? 

Antwoord We kiezen er bewust voor om prioriteit te geven aan locaties met een hoog 

verkeersveiligheidsrisico. Hiermee zet de gemeente Medemblik vol in op een proactieve 

aanpak. 

3. De ongevallencijfers op de 60 km. wegen (de wegen die wij van HHNK overnemen) 

liggen boven het gemiddelde en vormen daardoor een aandachtspunt voor de Gemeente 

om in de toekomst de veiligheid van deze wegen te verbeteren. Voor wiens rekening 

komen de kosten hiervan? 

Antwoord Het verbeteren van de verkeersveiligheid komt voor rekening van de gemeente. 

Uiteraard zijn er wel subsidieregelingen beschikbaar zoals: 

a. Provincie: BDU-regeling. Er is een gerede kans, dat aanspraak gemaakt kan 
worden op deze subsidie die 55% van de kosten dekt. 

Rijk: Investeringsimpuls Verkeersveiligheid (SPV). Hiermee kan een 

verkeersveiligheidsproject tot maximaal 50% gesubsidieerd worden; 

4. In het verleden is regelmatig over de verkeerssituatie rondom winkelhart Zwaagdijk 

Oost en over het fietspad langs de Noorder Boekert gesproken. Wat is de status hiervan 

en wanneer kunnen er in deze stappen verwacht worden? 

Antwoord Over dit specifieke project zullen wij u binnenkort informeren. Dit gaat verder dan het 

GVVP. 



 

 

5. Tijdens de commissievergadering van 8 december j.l. is er door de heer Groenland 

aandacht gevraagd voor de rotonde bij café Stam in Wognum. Wordt er naar aanleiding 

hiervan actie ondernomen en zo ja, welke? 

Antwoord Ja, wij zijn reeds met de heer Groenland en de dorpsraad op locatie geweest en hebben 

afspraken gemaakt. Hierover wordt u nog schriftelijk geïnformeerd. 

 

 


